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Australský ministr obrany obhajuje outsourcing
vojenských uniforem do Číny
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Australské námořnické šaty (Photo/qianlong.com)

Australský senátor Nick Xenophon nedávno kritizoval rozhodnutí

země zadávat výrobu svých vojenských uniforem Číně a označil to za

„ostudu“. Ministryně obrany Marise Payneová odpověděla 12. září a

poukázala na to, že pokud by se uniformy vyráběly lokálně, jejich

cena by byla třikrát vyšší.

Australian Defence Apparel (ADA) potvrdila médiím 11. září, že

společnost outsourcovala svůj kontrakt na nebojové uniformy v

hodnotě 9 milionů dolarů čínskému výrobci, což vyvolalo domácí

kontroverzi.

ABC uvedla, že Xenophon veřejně vyjádřil svůj silný odpor a tvrdil, že

australské ministerstvo obrany ignorovalo ekonomickou hodnotu

nákupu místních.
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„Pokud je něco na povrchu tady v Austrálii trochu dražší, ale

znamená to, že budeme mít všechny druhy dávek, pokud jde o

pracovní místa... ekonomickou aktivitu a daňové a další výhody, pak

je to ne- myslitel,“ řekl.

Ministerstvo obrany udělilo zakázku na uniformu společnosti ADA

30. dubna 2015. ADA poté uspořádala otevřené zahraniční nabídky a

nakonec podepsala subdodávku s čínským výrobcem. Smlouva je na

dva roky.

Uniformy vyráběné v Číně jsou „nebojové oblečení“ používané hlavně

pro formální příležitosti, jako je účast na akcích a přehlídkách.

Ministerstvo obrany zastává názor, že oblečení vyrobené v Číně

nabízí nejlepší hodnotu za peníze, vzhledem k nízké ceně a slušné

kvalitě.

Reakce oddělení však Xenophona neuspokojila. Řekl, že požádá o

podrobné vysvětlení rozhodnutí samotnou Payne.

 

 


